
ÒEstava preparat per quan m'arrib�s l'opor tunitatÓ

Despr�s d'un inici de lliga sense par ticipaci�, Enric Pi s'ha fet un lloc al lateral esquerre del

Llagostera

ÒSense l'ascens del curs passat dif�cilment hauria pogut jugar mai a segona A. En tenia

moltes ganesÓ

Pi, conduint la pilota al Miniestadi contra el Bar巽a B
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Enric Pi ha debutat aquesta temporada a segona A amb 31 anys

gr�cies a l'hist�ric ascens del Llagostera el curs passat. Despr�s

d'un inici de lliga sense par ticipaci� Ðel jugador es va incorporar

tard en la pretemporada perqu� estava de viatge de nocesÐ, Pi s'ha

fet un lloc al lateral esquerre del Llagostera i ha jugat, sencers, els

�ltims tres enfrontaments, oferint un bon rendiment. En la seva

quar ta temporada en el conjunt llagosterenc, el jugador de

Granollers explica com est� vivint la seva primera experi�ncia en el

futbol professional i quines s�n les seves expectatives per

aquesta temporada.

Despr�s de no par ticipar en les tres primeres jornades, ho ha jugat

tot en les tres �ltimes. S'ha assentat en l'equip.S�, estic content per

aix�. Jo estava preparat per quan arrib�s l'opor tunitat, tenia moltes

ganes de debutar a segona A i treballava dia a dia per poder jugar

el m�s aviat possible. Ara he de seguir igual, anar treballant per

intentar continuar en l'onze.Abans del debut en la lliga va venir el

par tit de copa contra el Betis, en qu� molts dels jugadors menys

habituals es van reivindicar, tamb� vost�.S�, contra el Betis l'equip

va donar una molt bona imatge, encara que no va servir de res

perqu� vam perdre per 2-0 i ens van eliminar. Contra el Betis es

tractava que l'equip fes un canvi de xip, que don�s una bona imatge

i que compet�s de tu a tu amb el Betis, un dels equips m�s

impor tants, i crec que ho vam aconseguir.Va arribar a estar gaire

preocupat quan veia que no jugava al comen�ament del campionat?M'ho vaig prendre com un repte personal,

volia entrenar cada dia millor, tot esperant que arrib�s el meu moment i aprof itar-lo. S� que pensava que seria

complicat entrar a l'equip, perqu� hi ha molta compet�ncia. S'ha f it xat molt i molt b�, amb dos jugadors per

posici�, per� si ets optimista creus que tard o d'hora podr�s jugar. El m�s impor tant �s estar preparat per rendir

amb les m�ximes garanties quan toqui.En el seu cas es va incorporar tard a la pretemporada perqu� estava de

viatge de noces, que tamb� devia inf luir perqu� no jugu�s en els primers par tits de lliga...Suposo que s�. L'equip

por tava un ritme que jo no tenia. F�sicament vaig arribar for�a b�, per� aquests dies de retard s� que es notaven,

l'equip ja es coneixia m�s... Per aix� vaig anar a l'estada de Puigcerd� despr�s del viatge, per con�ixer els nous

companys i integrar-m'hi r�pidament.La seva principal compet�ncia en el lateral esquerre hauria de ser R�os

Reina. Sembla que ara li est� guanyant el lloc.Som la compet�ncia m�s clara, per� dins l'equip hi han molts

jugadors que es poden adaptar i jugar al lateral. R�os va comen�ar jugant, ara em toca a mi, per� no em puc

relaxar, perqu� R�os �s un jugador amb molta qualitat i els seus n�meros l'avalen.Qu� li demana el t�cnic Santi

Castillejo?M�s o menys el que a tothom, un m�nim d'actitud, que corri per ajudar el company... En Santi em

coneix del meu any al Reus, quan ella era segon entrenador, i �s conscient de les mancances que puc tenir, per�



tamb� sap quines s�n les meves vir tuts. Es tracta que es vegin molt m�s aquestes vir tuts que no pas els

defectes.Havia destacat molt jugant de lateral en camps de segona B, sobretot al municipal de Llagostera. Ara

ho fa en estadis molt m�s grans; com s'hi est� adaptant?�s diferent. En els �ltims anys al municipal ho havia

jugat tot pr�cticament i vam perdre molt pocs par tits. A fora de vegades comen�ava des de la banqueta i moltes

vegades jugava m�s avan�at, per� cada entrenador t� la seva manera de pensar i jo intento adaptar-me a

tothom i a totes les posicions que em demanin. De moment, m'hi sento b�, en aquests nous estadis.Deu haver

notat m�s coses, amb el canvi de categoria...S�. Hi ha molta difer�ncia, pr�cticament �s com estar a primera

divisi�. �s tot molt professional, arribes als camp i hi han molts af icionats, els entrenaments s�n diferents,

jugues contra jugadors amb molta experi�ncia a l'elit, hi ha equips hist�rics que juguen en camps

espectaculars... �s un canvi radical.Hi ha algun estadi en concret que li faci especial ilálusi� visitar?M'han parlat

molt b� de Mendizorrotza, que hi juguem aquesta setmana i on no he estat mai. Per� tinc una especial estima

per Son Moix, vaig passar tres anys al f ilial del Mallorca i estic molt agra�t a aquella illa. Segurament, per la pista

d'atletisme no �s ni dels m�s bonics ni dels m�s calents, per� li tinc molt d'afecte.Ha debutat a segona A amb 31

anys. S'ho esperava o ja ho donava gaireb� per perdut?Sincerament, quan vas entrant als 30 anys i no has tingut

l'opor tunitat de jugar a 2a A nom�s et queda una opci�: pujar amb el teu equip. L'any passat vam fer una

temporada incre�ble i potser es veia a venir, una mica com al Mirand�s a la seva �poca. Si no hagu�ssim pujat

amb el Llagostera crec que dif�cilment hauria pogut jugar mai a 2a A.De moment el Llagostera ha comen�at la

temporada de forma irregular, alternant bon par tits amb altres de m�s dolents. L'equip ha millorat en defensa,

per� el gol es continua resistint...L'equip va comen�ar sense tenir gaires ocasions de gol, i tamb� n'encaixava. Va

ser dif�cil, i tamb� vam comen�ar en dos camps molt complicats com s�n el de Las Palmas i el Recreativo. A

par tir d'aqu� l'equip va fer un canvi de xip, i jugui qui jugui competim b�. Hem de continuar en aquesta l�nia. Ara

costa que ens facin gols, i aix� �s impor tant, per� s� que ens est� faltant marcar-ne m�s en les �ltimes jornades.

La par t positiva de tot plegat �s que generem ocasions; l'altre dia, contra el Saragossa, en vam tenir sis o set de

clares, i a vegades ni a 2a B en ten�em tantes, per� hem d'encer tar m�s. Aix� s'aconsegueix treballant, perqu�

els davanters agaf in la ratxa i la conf ian�a. Segur que els gols arribaran.A fora de casa han millorat molt, l'equip

�s m�s consistent i sembla que s'est� adaptant a les exig�ncies de la categoria.S�, crec que �s una mica tot. Al

principi de curs ten�em molts jugadors nous, els que ja hi �rem molts hav�em d'adaptar-nos a la categoria, ens

hav�em de con�ixer entre tots, l'entrenador tamb� era nou... Tot aix� no s'aconsegueix amb un mes i mig de

pretemporada, necessites una mica m�s de temps, i per sor t ara ja est� solucionat.Normalment entrenen a

Palafrugell i juguen els par tits a Palam�s. Com es por ta, aix�?No �s cap problema, els dos camps s�n de gespa

natural. Si entren�ssim cada dia a Palam�s el destrossar�em perqu� la gespa s'aixeca f�cilment, i nosaltres ens

adaptem al que hi hagi. Per sor t, les dues instalálacions estan molt b� per exercitar-s'hi.Ara visiten el camp de

l'Alav�s. Qu� n'esperen, d'aquest par tit?Segur que ser� un par tit molt complicat, juguem al seu camp i ells venen

de guanyar 3-1 al Sabadell. Haurem d'estar molt atents, intentar fer el nostre joc i aprof itar les ocasions que

tinguem.
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